
Møteprotokoll

Utvalg: Karmøy ungdomsråd
Møtested: Teams-møte
Dato: 22.03.2021
Tid: Kl. 12:30

Følgende medlemmer møtte Parti
David Alsaker
Håvar Benestvedt
Idunn Tho
Karoline Haugeberg
Mari Ferkingstad Liknes
Nickolas Frugone
Radoslaw Robert Zilenski
Vilde Tvedt Sellevold
Zahra Karimi

Møtenotater:

Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.

Møteleder Radoslaw Robert Zilenski foreslo følgende til å signere protokollen sammen med
møteledeR:
Idunn Tho og Håvar Benestvedt.

Forslaget enstemmig vedtatt.

- I forkant av møtet holdt ordfører Jarle Nilsen en orientering om busstilbudet i kommunen, om
smittesituasjonen og om ungdomsrådets funksjon.
- Rådgiver Lene Yvonne Kvilhaug gjennomgikk møtegodtgjørelsesregelverket og viste hvordan
medlemmene krever inn møtegodtgjørelse.

Møteslutt: 14:55

Underskrifter:

Radoslaw Robert Zilenski Idunn Tho Håvar Benestvedt

Møteleder Medlem Medlem
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006/21 Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024  

007/21 Samlesak for referatsaker  

001/21 Organisering av Skolefritidsordningen i Karmøy kommune  

002/21 Nasjonal spørreundersøkelse om ungdomsklubber til barne- og 
ungdomsrådene fra Ungdom og Fritid og Redd Barna 

 

003/21 Påmeldingsskjema - "Ung Kulturytring"  

008/21 Samlesak for spørsmål  
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006/21 Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-
2024. 
 
 

09.03.2021 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
ELD - 010/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-
2024. 
 
 

09.03.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Stangeland (KrF) foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen idrett og 
fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy kommune. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling med 
Stangelands forslag som punkt 2. 
 
 
RFM - 009/21 Vedtak: 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 
2021-2024. 
2. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen idrett 
og fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy kommune. 
 
 

10.03.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Åkra, foreslått av Veronica Helen Ørpetvedt, Fremskrittspartiet 
Da lysløypene i Skudenes og Vea ikke har blitt realiserte pga uenigehet med grunneiere, ber HHO 
utvalget administrasjonen sjekke om det er mulig å omdisponere statlig støtte slik at det kan settes opp 
lys langs den allerede etablerte stien ved Åkra sanden. 
Åkrasanden er et ypperlig turområde med ulendt terreng og fine turstier. Den nye etablerte turstien fra 
Stong er veldig fin å gå på dagtid. Dersom og det hadde vært mulig å omdisponere nevnte midler kan 
arbeidet med å sette opp lys fra trassene på Stong til Liknes sørge for at Karmøybuen kan benytte seg 
av denne flotte turstien på en trygg måte også på kveldstid. Skulle det ikke være mulig å omdisponere 
midler, bes det om at det utarbeides planer og en kostnadsoversikt på hva et slikt løft kan koste, og 
bruke beregningene til å søke om fremtidig statlig støtte. 
 
Ørpetvedt (FrP) trakk forslaget sitt. 
 
Innstilling enstemmig vedtatt.   
 
HHO - 007/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-
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2024. 
 
 

16.03.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 024/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-
2024. 
 
 

22.03.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 006/21 Vedtak: 

 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-
2024. 
 
 
 
 

007/21 Samlesak for referatsaker 
 
 
 

22.03.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
 
 
 
 

001/21 Organisering av Skolefritidsordningen i Karmøy kommune 
 
 
 

22.03.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Rådgiver Kristin Benestvedt redegjorde for saken. Ungdomsrådet stilte seg bak endringene som 
foreslås i skolefritidsordningen i Karmøy kommune.  
 
KUR - 001/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 
 
 

002/21 Nasjonal spørreundersøkelse om ungdomsklubber til barne- og ungdomsrådene fra 
Ungdom og Fritid og Redd Barna 
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22.03.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Ungdomsrådet gjennomgikk og besvarte nasjonal spørreundersøkelse om ungdomsklubber til barne- 
og ungdomsrådene fra Ungdom og Fritid og Redd Barna.  
 
KUR - 002/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 
 
 

003/21 Påmeldingsskjema - "Ung Kulturytring" 
 
 
 

22.03.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Ungdomsrådet ønsket å delta på Ung Kulturytring 21. juni. Rådgiver Lene Yvonne Kvilhaug meldte 
ungdomsrådet på som digital deltager.  
 
KUR - 003/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 
 
 

008/21 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

22.03.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
1. . I forrige møte stilte Karoline Haugeberg spørsmål om status vedrørende brevet som Karmøy 
ungdomsråd sendte til Rogaland Fylkeskommune og Karmøy kommune datert 19.09.2020. Ordfører 
orienterte innledningsvis om at Karmøy kommune også har sendt henvendelsen fra ungdomsrådet 
videre til fylkespolitikerne og til Kolumbus. Det er blitt skrevet leserinnlegg vedrørende situasjonen, 
og også avholdt telefonmøte med Kolumbus. Det er dessverre ikke skjedd særlig mye siden september. 
Det er problematisk at Kolumbus ikke har nok busser. Løsningen er at bussjåførene må kjøre doble 
skift. Dette vil jo igjen kunne skape noen utfordringer mtp. skyss.  
 
Ordfører orienterte imidlertid om at det 1. gang per år arrangeres et møte mellom Karmøy kommune 
og Rogaland Fylkeskommune for å snakke om samferdselsrelaterte ting. Karmøy kommune har spilt 
inn særskilt at problematikken rundt busstilbudet behandles og da bedt om at ungdomsrådet v/leder og 
nestleder kan få stille i møtet. Møtet avholdes som et digitalt møte 13. april kl. 12.30.  
 
Radoslaw Robert Zilenski og Idunn Tho ønsket å stille i møtet.  
 
2. Idunn Tho spilte inn et ønske om å starte en egen instagramkonto for ungdomsrådet i Karmøy. 
Ungdsområdet var positive til dette.  
 
3. Det ble diskutert kommunikasjonsplattform for ungdomsrådet fr å kunne kommunisere snarere en 
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på mail. Det ble avklart at det opprettes et eget team på Teams for ungdomsrådet.  
 
4. Ungdomsrådet arrangerer hvert år en ungdomskonferanse. Planleggingsarbeidet bør starte opp 
snarest. Tidligere år er det satt ned en egen arbeidsgruppe for dette som skal planlegge konferansen i 
samråd med to representanter fra hovedutvalg oppvekst og kultur. Følgende medlemmer av 
ungdomsrådet ønsket å delta i en slik arbeidsgruppe:  
Karoline Haugeberg, Radoslaw Robert Zilenski, Nickolas Furgone, Mari Ferkingstad Liknes  
 
5. Ungdomsrådet hadde en innspillsrunde i forbindelse med møtet som Zienski og Tho skal delta på 
13. april vedrørende busstilbudet i Karmøy kommune.  Det ble spilt inn at det er få ruter/dårlig 
busstilbud blant annet sør for Åkrehamn, og på Kolnes. 
 
      
 
 
 
 


